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Referat fra årsmøtet  Søndag 23. februar 2025 

 

 

1.  Konstituering.  

Leder Kate Iversen ønsket alle vel møtt til årsmøtet som hadde bedre oppslutning i år. Det ble  

spurt om det var  innsigelser på innkallingen.  

Kommentarer på innkallingen, da det var noen som ikke hadde fått denne.  

Det viste seg at det var feil i linken som var brukt i utsendelsen og ikke var oppdatert 

med riktige navn på alle ledere.  Dette  sjekkes opp nærmere, slik at det blir riktige navn og 

e-post adresser som registreres.  

 

Det var 11 til stede og 4 styremedlemmer, samt Ragnar Sundberg fra NSF. 

 

Følgende klubber var representert:  

Vestsida sk.klubb, Brannåsen sk.klubb, Heimdal Sk.klubb, Klefstadhaugen Sk. klubb, 

Tor-Tur Sk. klubb, Treff Sk. klubb, Reppe Sk. klubb, Læmp Sk. klubb, Plattbom Sk. klubb, 

Korsvegen Sk. klubb, Melhus Sk. klubb.    

 

a. Valg av møteleder.  Morten Gaustad ble valgt til møteleder.  

 

b. Valg av referent.  Berit Fjølstad  ble valgt  til referent.  

 

2. Godkjenning av saksliste. Sakslisten ble godkjent 

 

3. Årsberetning.  

Leder Kate Iversen leste gjennom årsberetningen.  Denne var lagt fram skriftlig.  

Antall klubber i kretsen er nå 16 og årsberetningen endret her.  

Årsberetningen ble så godkjent.  

 

4. Regnskap.  

Kasserer gjennomgikk regnskapet som viste et overskudd på kr. 10 685,50. 

Regnskapet godkjent etter noen kommentarer, spesielt vedr. leie.  

Budsjettet ble så gjennomgått og etter noen spørsmål  ble dette godkjent. 

 

5. Innkomne forslag.  

Det var kommet forslag fra Treff Skotthyllklubb vedr. lag i 1. divisjon som foreslo at 1. div. skal 

bestå av 10 lag. Dette betyr endring i de andre divisjonene.  

Forslaget vedlegges referatet i sin helhet.   

Etter diskusjon for og i mot og andre vurderinger, ble forslaget tatt opp til avstemming.  

Forslaget ble vedtatt med 12 for og 4 i mot.  NSF representant hadde ikke stemmerett.  

 

 

6. Orientering fra NSF. 

Leder Ragnar Sundberg delte ut informasjonsskriv om det styret i NSF har arbeidet med i  

løpet av året.  Bl. a. det arbeidet som er gjort i forhold til NM arrangementet og utvalget som 

ble nedsatt i forbindelse med et nytt  NM konsept.   Dette vil bli lagt fram på Forbundstinget. 

Orienteringen vedlegges referatet i sin helhet.  

 



7. Valg. 

Kate Iversen leste gjennom Valgkomiteen   innstilling.  

Følgende ble valgt:  

Leder:     Kate Iversen   gjenvalg for 2 nye år. 

Sekretær:    Silje Gimse Bølien  ikke på valg      1 år igjen.  

Kasserer:    Grethe Irene Gimse gjenvalg for 2 nye år 

Styremedlem1/tabellansvarlig: Egil Thorvaldsen Ikke på valg   1 år igjen 

Styremedlem 2   Morten Gaustad gjenvalg for 2 nye år 

 

Valgkomite´:    Tore Rokkones ikke på valg  1 år igjen.  

     John Birger Gylland Ny Geir Øistein Hansen 

 

Revisor:    Berit Fjølstad  gjenvalg for 2 nye år  

 

8. Eventuelt.  

 TM - Trondheimsmesterskapet for 2025 

 Tor-Tur tar på seg dette den 22. juni i forbindelse med sitt 45 års jubileum. 

 Ragnar informerte litt om parkeringsmulighetene som nå finnes.  

 

 Vårmøtet.  

 Dette blir holdt  10. april i Skotthyllhallen.  

 Serieoppsettet legges fram da.   

 Dette vil bli sendt ut til klubbene i forkant av vårmøtet til gjennomgang.  

 Viktig at klubbene ser igjennom dette før vårmøtet.  

 

    

 

 

 Heimdal  26. februar  2025 

 

 Berit Fjølstad 

 Referent.  

 

     


